
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 29.08.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat domnul consilier Başag Viorel, domnul consilier Ciobanu Mircea

Paul şi domnul consilier Surdu Daniel George. 
Se supune la vot motivarea domnului consilier Başag Viorel, domnului consilier

Ciobanu  Mircea  Paul  şi  a  domnului  consilier  Surdu  Daniel  George.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.366/21.08.2014, comunicată domnilor
consilieri  în scris prin adresa nr.IV/11243/22.08.2014, potrivit  art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/11157/21.08.2014  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 22.08.2014.

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu.
Participă ca  invitaţi:  domnul  subprefect  Ciobanu Miu Nicolae,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Cotidianului “Jurnal de Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  România  Reşiţa,  Publicaţia  „Argument”,  TVR
Timişoara,  AGERPRES,  Radio  România  Actualităţi,  Expres  de  banat,  Info.cs.ro,
Publicaţia on-line Reşiţa.ro, Crsta Petru Blog.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2014.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului

Judeţean Caraş-Severin  nr.14/27.01.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi
cheltuieli  ale  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub autoritatea  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014, modificată şi completată. 
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3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale
instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de
către acesta pe sursa G, pe anul 2014.

4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al
Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2014.

5.Proiect  de  hotărâre  privind modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.17/2012 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în
valoare de 100.000.000 lei,modificată.

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al
Judeţului Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de
30.06.2014.

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului
Caraş-Severin din credite interne, la data de 30.06.2014.

8.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a  Hotărârii Consiliului Judeţean
Caraş-Severin  nr.26/27.02.2014  privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al
Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea  exerciţiului  bugetar  2013,pentru
finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2014.

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între
judeţul  Caraş-Severin,  prin Consiliul  Judeţean Caraş-Severin şi  Autoritatea Naţională
pentru  Turism în  vederea  organizării  şi  desfăşurării  evenimentului  “Ziua  Turismului
activ la Băile –Herculane”.

10.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea încheierii  unui  Protocol  de colaborare
între  judeţul  Caraş-Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-Severin  şi  Autoritatea
Naţională pentru Turism în vederea organizării şi desfăşurării evenimentului” Festivalul
Răchiei din Banat”. 

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  unui  Protocol  de  colaborare  între
Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Biroul Regional pentru Cooperare  Transfrontalieră
Timişoara-BRCT Timişoara, în vederea organizării “Zilei Cooperării Europene”.

12.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr. 79/2014  privind aprobarea organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate
publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

13.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de
Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare.

14.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caras-
Severin nr.145/2013  privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa,cu modificările şi completările ulterioare.
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15.Proiect de  hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.122/
2013 privind aprobarea  organigramei  si  a  statului  de  funcţii  ale  Muzeului  Banatului
Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

16.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.124/2013  privind  modificarea  organigramei  si  a  statului  de  funcţii  ale  Centrului
Judeţean pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.

17.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.181/2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului
de Vest Reşiţa.

18.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin  nr.200/12.11.2013  privind  aprobarea  capacităţii  unităţilor  de  specialitate  din
cadrul  instituţiilor  de  asistenţă  socială  din  subordinea  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin. 

19.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei si a statelor de funcţii ale Direcţiei
Generale de Asistenţă Socială si  Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările si
completările ulterioare.

20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  si
funcţionare  al  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  si  Protecţia  Copilului  Caraş-
Severin.

21.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţelor  de  traseu  pentru  traseele
judeţene  din  Programul  de  transport  public  judeţean  de  persoane  realizat  prin  curse
regulate pentru traseele din judeţul Caraş-Severin, 01.01.2014-30.06.2019, operatorilor
de transport declaraţi câştigători la şedinţele de atribuire electronică din data de 7 iulie
2014 şi 8 august 2014.

22.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul
Caraş-Severin.

23.Informare  cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în  Semestrul I 2014.
24.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Veliko-Gradiste, în data de 07-08 iulie
2014.

25.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caras
Severin la Simpozionul Internaţional “Banatul – istorie si multiculturalitate” organizat la
Zrenjanin, Serbia, în perioada 11- 13 iulie 2013.

26.Întrebări.Interpelări.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aş  dori  să  vă  spun,  că  luni  se

sărbătoreşte la Bucova, „Sfântul Dionisie” şi eu vă aştept cu drag, pe toţi cei care puteţi
să participaţi. Aşa cum e procedura la noi, când avem evenimente în familie, evenimente
în localităţi, să ne invităm. Ştiu că e luni, e mai greu, dar e chiar data când se sărbătoreşte
„Sfântul Dionisie”. Mulţumesc.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înainte de a intra în ordinea de zi, vreau
să spun un lucru. Avem un nou secretar general al judeţului, pe Darian. Chiar dacă, unii
au întreprins fel  de fel  de diligenţe la Bucureşti,  ca el să  nu fie.  Darian provine din
administraţia publică. Este un copil, în opinia mea, eminent şi cred că binemerita să fie
secretar general al Consiliului Judeţean. Consiliul Judeţean a avut 4 preşedinţi: pe Bălan,
pe Mustăcilă, pe Secăşan şi pe mine. A avut doar doi secretari generali, pe Darian şi pe
Imbrescu, ceea ce este un exemplu de stabilitate a administraţiei. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: A avut pe unul şi pe unul îl are încă.  L-aţi
băgat la timpul trecut!

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: L-a avut pe unul şi îl mai are pe unul!
Adevărul este că din primul Consiliu Judeţean, mai suntem în această instanţă, în acest
for de conducere judeţeană, doi inşi.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dumneavoastră şi cu Spânu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Eu, locurile 2,3,4 sunt libere şi după

aceea, domnul Spânu, care a ieşit din sală. Când am început să spun ceva frumos despre
el,  a  plecat  din sală.  Aşa  este!  În  1992,  din Consiliul  Judeţean,  din primul  Consiliu
Judeţean, am făcut parte, din cei care suntem aici, doar noi doi, Spânu şi cu mine. Avem
proces-verbal?

Domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu: Doamnelor şi domnilor consilieri,
în mapă se regăseşte procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 18 iulie. Dacă aveţi
amendamente,  propuneri?  Dacă nu,  îl  supunem la vot.  Cine este  „pentru”? Abţineri?
Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în  unanimitate.  Mulţumesc.  Mai  am  o  menţiune,
domnule  preşedinte,  dacă  îmi  permiteţi.  Conform  Ordonanţei  nr.80/2003,  domnul
preşedinte are obligaţia de a-şi anunţa concediul de odihnă, de a informa consiliu, nu de a
i-l aproba consiliu. O facem de data asta  a posteriori şi  vă informăm că din data de
18.08.2014 până în data de 22.08.2014, domnul preşedinte a fost în concediu de odihnă.
Vă mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu  o  facem  ab  initio,  o  facem  a
posteriori. Bun. Dacă aveţi observaţii vis-a-vis de ordinea de zi? Nu sunt.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Concediu?
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Să supun la vot?  „Nikalai  Nikalaevici

Stefanenko!”
Domnul  invitat Vlădulescu Dumitru: Dragă!
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu  e  vorba  de  tine.  E  vorba  de

Ştefănescu, de data asta. Mănele, am spus că la masa asta, sunt doar 2 reprezentanţi ai
Consiliului Judeţean, care au fost şi în 1992.

Domnul consilier Spânu Ion: Chiar din 1990, putem vorbi!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. În 1990, „ne luptam” cu Spătaru şi cu

Iorgovan, nu neapărat ca şi principii politice. „Ne luptam” cu ei, că voiam să le luăm
locul. Asta era ideea până la urmă. 

Domnul consilier Spânu Ion: Şi cu Gaşpar, de la Caransebeş. 

4



Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Şi cu Gaşpar, de la Caransebeş. Mănel
era  preşedintele  FSN-ului  şi  eu  eram vicepreşedinte  al  FSN-ului.  În  '92,  am devenit
membri ai Consiliului Judeţean, la primele alegeri libere. După care, eu am făcut dreapta
politică şi Mănel a rămas la socialişti. Conform principiului enunţat de André Malraux:
”Dacă la 20 de ani nu eşti socialist, nu ai inimă şi dacă la 40 mai eşti, nu ai minte”. Am
glumit! 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce înseamnă asta? Înseamnă că… Gina,

„recită”! Ne vin…
D-şoara  invitat  Gina  Pavel:  1  milion  900  pe  drumul  judeţean  Slatina  Timiş-

Văliug, fonduri europene.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşa.
D-şoara invitat Gina Pavel: 79 de mii, Camera Agricolă.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  81  de  mii  pentru  sunt  salariile

profesorilor.
D-şoara invitat Gina Pavel: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Deci  este  o  rectificare  pozitivă.  Dacă

aveţi observaţii aici? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului

Judeţean Caraş-Severin  nr.14/27.01.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi
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cheltuieli  ale  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub autoritatea  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014, modificată şi completată. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pe  cale  de  consecinţă,  vis-a-vis  de
modificarea bugetară pe care am operat-o la primul punct al ordinii de zi, avem şi această
hotărâre. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de
către acesta pe sursa G, pe anul 2014.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Tot ca o consecinţă  a primului  punct!
Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.10 al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Ce ţi-e şi cu hotărârea asta care n-a ştiut să numere până la 20?  Jacques Prévert
scrie o poezie uluitoare, „Ludovic I, Ludovic al VI-lea..., zis Zavistnicul, …, Ludovic al
XVI-lea, Ludovic al XVIII-lea”. Şi finalul este: „Nimeni şi nimic…ce ţi-e şi cu omenirea
asta care n-a ştiu să numere până la douăzeci?” Ce ţi-e şi cu hotărârea asta de consiliu
care n-a ştiut să numere până la 20? 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Gina!
D-şoara invitat Gina Pavel: Iniţial a fost o hotărâre, Hotărârea nr.14, prin care am

aprobat  bugetele  tuturor  instituţiilor.  Un  ordin  al  O.M.F.P-ului  prevede  că  bugetul
spitalului să fie pe altă sursă de finanţare şi să fie de sine stătătoare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Un ordin al Ministerului de Finanţe.
D-şoara invitat Gina Pavel: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.17/2012 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în
valoare de 100.000.000 lei, modificată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nu cheltuim banii aceştia în realitate, îi
redistribuim pentru cofinanţarea proiectului legat de depozitul de deşeuri, de proiectul de
management integrat al deşeurilor. Dacă aveţi aici observaţii? 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule preşedinte, colateral faţă de acest proiect
de hotărâre, făcându-se vorbire şi  de drumul  Văliug-Slatina Timiş,  aş vrea să ridic o
anumită  problemă.  Aş vrea  să  ştiu  dacă  s-a  făcut  recepţia  acestui  drum sau dacă  se
pregăteşte recepţia drumului. O să spun în continuare şi după aceea aştept şi răspunsul.
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Am  fost  zilele  trecute  pe  acest  drum  şi  mi  se  pare  jenant,  ca  un  drum  care  nu  e
recepţionat sau probabil că va fi recepţionat în curând, a început să plombeze asfalt. Deci
se plombează asfaltul  şi  zidurile de sprijin sunt sub orice critică. Nu ştiu cine a fost
diriginte de şantier, cine a urmărit această lucrare, dar o asemenea investiţie, la asemenea
valoare, cred că vorbesc în numele unuia care a votat aici anumite sume de bani şi care
chiar a susţinut acest proiect de legare a Văliugului de Slatina Timiş, cu un drum modern
care să străbată Muntele Semenic. Bălteşte apa în anumite zone. Când plouă, apa bălteşte
efectiv pe stradă. Rigolele, când dă o ploaie mai puternică, sunt acoperite de mâl, sunt
acoperite de resturi vegetale, sunt acoperite de piatră. Cred că o fi cineva, o autoritate
care se va sesiza, să facă ceva pentru aceşti oameni. S-au cheltuit o grămadă de bani,
aproximativ 20 de milioane de euro, pe acest drum şi este sub orice critică. În partea
cealaltă, nu ştiu, n-am mai fost de mult spre Slatina Timiş, dar acolo era şi mai grav.
Zidurile de sprijin au căzut în pârâul acela, nu era terminat  şi  se cârpeşte. Efectiv se
cârpeşte! Nu ştiu ce betoane au pus. Eu am observat lucrarea asta de la început.  S-a
pornit cu aceea armătură de Zalău, care era la un diametru de 8-10 şi s-a ajuns cu o sârmă
de nu ştiu cât, până la Prislop. Am rugămintea, ca această comisie de recepţie care va
participa, să noteze aceste probleme. Probabil că există o garanţie de bună execuţie, să o
ia şi să facă ce se mai poate face, că acesta nu este drum nou. Am avut noroc, că iarna
trecută  a  fost  o  iarnă  uşoară,  dacă  era  o  iarnă  grea,  adunam asfaltul  cu  făraşul,  şi-l
puneam în bascule! Vă mulţumesc. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Hotărârea se  referă  la o economie,  pe
care practic o facem vis-a-vis de contribuţia noastră pentru acest drum. Ai dreptate, într-
un fel, numai că din nefericire, acesta este statul român. Proiectul pentru acest drum a
fost pe 24 de milioane de euro. Licitaţia a fost câştigată la Curtea de Apel Timişoara, cu
16 milioane de euro. Sigur, o să încercăm să urmărim, cât de cât, ce face constructorul
acolo, cum o tot facem. Dar, 8 milioane de euro e o diferenţă majoră. Asta e realitatea!

Domnul consilier Spânu Ion: Ştiam aceste amănunte, domnule preşedinte. Dar nu
putem să rămânem pasivi,  că  a  venit  un tip,  care  mă  rog,  a  câştigat  cum a câştigat
licitaţia. E hotărârea Curţii de Apel. Nu mă interesează! Pe mine mă interesează, modul
cum s-a derulat această investiţie.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Recepţia nu este făcută. 
Domnul consilier Spânu Ion: Şi este păcat!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur că este păcat! Dar pe de altă parte,

ştii foarte bine, apropo de nostalgiile vis-a-vis de regimul trecut, că de la Brebu Nou, în
jos, era viroagă.

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  De  acord.  Ştiţi  că  am  militat  aici  şi  Consiliul
Judeţean a investit nişte bani pe o porţiune de la Brebu Nou, până sus la cruce.  

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Mănel,  ai  dreptate.  În  limita  acestui
buget, o să veghem. 

Domnul consilier  Spânu Ion: Eu zic, că trebuie făcut ceva cu acest constructor.
Altfel, unde ajungem? Ne batem joc…
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Trebuie dată în judecată justiţia, care a tăiat
8 milioane de euro.

Domnul consilier Spânu Ion: Nu asta e soluţia. Cădem în derizoriu! Eu am ridicat
o problemă serioasă.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai bine, vorbeşte-mi de radar! Cum să
dai în judecată justiţia? Bun. Oricum, recepţia nu a fost făcută şi urmărim. Dar, este un
drum cum n-a avut niciodată zona asta! Ai dreptate. Adică, trebuie să se facă mai bine.
Hotărârea asta nu este referitoare la drumul acesta. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu

al Judeţului Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de
30.06.2014.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E o hotărâre pe care o dăm trimestrial.
Este o procedură legală. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. Cred că n-ar trebui să aveţi!

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului

Caraş-Severin din credite interne, la data de 30.06.2014.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  aceeaşi  procedură  birocratică,
clasică. Observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Şi apropo, că suntem în această instanţă judeţeană, fără nici un fel de reproş şi fără
nici  o  legătură  cu ce  a  zis  Mănel,  domnul  director  Stănescu,  urmăriţi-i  puţin,  că  ne
distrug drumurile! Băgăm miliarde în drumurile astea şi ne distrug drumurile. La ieşirea
din Reşiţa, de la Minda, mai urmăreşte-i puţin. Adică, e păcat!

Domnul consilier Stănescu Ştefan: N-au voie!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: N-au voie, dar asta fac. Bun. 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a  Hotărârii Consiliului Judeţean

Caraş-Severin  nr.26/27.02.2014  privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al
Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea  exerciţiului  bugetar  2013,  pentru
finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2014.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vis-a-vis  de  utilizarea  excedentului
bugetului local al Judeţului Caraş-Severin, e tot o formă din aceasta birocratică. Dacă
aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între

judeţul  Caraş-Severin,  prin Consiliul  Judeţean Caraş-Severin şi  Autoritatea Naţională
pentru  Turism în  vederea  organizării  şi  desfăşurării  evenimentului  “Ziua  Turismului
activ la Băile –Herculane”.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Lăsând de-o parte faptul că am reparat
drumul, de la gară şi până la km 0, în Herculane, organizăm şi această zi a turismului
activ,  care înseamnă practic campionatul mondial de căţărare. Ne costă 27 de mii de lei,
în condiţiile în care ANT-ul, Autoritatea Naţională pentru Turism pune 56 de mii de lei.
E o formă de promovare. Această firmă „Petzl Roc Trip” este firma care organizează
toate aceste competiţii de căţărare, iar Herculane se pretează, având falezele acelea de pe
Valea Cernei. Era firesc să participăm şi noi la această acţiune, cu atât mai mult, cu cât şi
Autoritatea Naţională pentru Turism, finanţează. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare

între  judeţul  Caraş-Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-Severin  şi  Autoritatea
Naţională pentru Turism în vederea organizării şi desfăşurării evenimentului” Festivalul
Răchiei din Banat”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A doua hotărâre de consiliu care vizează
tot  o  manifestare  la  Băile  Herculane,  se  referă  la  „Festivalul  Răchiei  din  Banat”,  o
acţiune pe care Consiliul Judeţean a finanţat-o şi a organizat-o de-a lungul timpului. Este
prima dată când ANT-ul vine şi cofinanţează această acţiune. Pe noi ne costă, cât?

D-şoara invitat Gina Pavel: 42 de mii de lei.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi pe ei?
D-şoara invitat Gina Pavel: 60 de mii de lei, ANT-ul.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  60  de  mii,  ANT-ul.  Trebuie  să

recunoaştem că este un moment de emancipare. Adică, e pentru prima dată, repet, când
Autoritatea Naţională pentru Turism finanţează o asemenea activitate. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Instituţie guvernamentală, de altfel.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Imediat, domnul secretar general va

avea  un  amendament.  Fiind  o  instituţie  guvernamentală,  pot  să  vă  spun  şi  eu  ceva,
domnul Nikalai. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Pe care aţi condus-o, o perioadă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Pe care am înfiinţat-o. Bun. Darian!
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Domnul  secretar  al  judeţului  Darian Ciobanu:  În mape se  regăsesc  cele  două
anexe:  bugetul  ANT-ului,  bugetul  total  şi  bugetul  nostru.  Din  discuţiile  purtate  cu
reprezentanţii  Agenţiei  Naţionale  pentru  Turism,  doresc  şi  considerăm  oportun,
administrativ, să nu aprobăm, nici nu putem face, bugetul ANT-ului. Aprobăm bugetul
total şi bugetul pe care îl alocă Consiliul Judeţean, pe ambele proiecte şi pe turismul
activ şi pe festivalul răchiei.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  N-avem  nici  o  cădere,  nici  o
responsabilitate legală, să facem acest lucru.

Domnul secretar al judeţului  Darian Ciobanu: Cu acest amendament, vă rugăm
aprobarea. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  unui  Protocol  de  colaborare  între

Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Biroul Regional pentru Cooperare Transfrontalieră
Timişoara-BRCT Timişoara, în vederea organizării “Zilei Cooperării Europene”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E nevoie de o aprobare de acest tip, mai
nou şi ei sunt partenerii noştri de foarte multă vreme. Nu ne costă nimic, subiectul acesta.
Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
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Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.79/2014  privind aprobarea organigramei,  a  statului  funcţiilor  de demnitate
publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm 13 funcţii. Sigur că a statului
funcţiilor de demnitate publică! Avem un nou secretar general. Dacă sunt observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de
Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Le dăm o funcţie  în  plus,  un post  de
profesor în plus, pentru că, chiar aveau nevoie de treaba asta. Dacă sunt observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caras-

Severin nr.145/2013  privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic, creează un cabinet de nefrologie
care nu exista în schema Spitalului Judeţean de Urgenţă. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de  hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.122/

2013 privind aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Muzeului  Banatului
Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înfiinţăm un post de cercetător.
Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Se upgradează.
Domnul secretar general Darian Ciobanu: O upgradare a unui post de cercetător

ştiinţific treapta III-a, în treapta II-a
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: O upgradare a unui angajat, din treapta

III-a, în treapta II-a. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.124/2013  privind  modificarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Centrului
Judeţean pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Două posturi le ridicăm în grad. Ca să nu
se supere domnul inspector general Grindeanu, când folosesc termenul „upgradare”!

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.181/2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului
de Vest Reşiţa.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: 7 posturi upgradate, un post de regizor?
Bine. Nicolae, cum era funcţia aceea? Copil…, avea o funcţie, ca un fel de maşinist,
înainte de '89.

Domnul invitat Vlădulescu Dumitru: Copil corp ansamblu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Copil corp ansamblu! Da.
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin  nr.200/12.11.2013  privind  aprobarea  capacităţii  unităţilor  de  specialitate  din
cadrul  instituţiilor  de  asistenţă  socială  din  subordinea  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  tot  o  hotărâre  care,  practic,  e  o
conformare la noile reglementări. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei
Generale de Asistenţă Socială si  Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi
completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Zii, Ana!
Doamna invitat Ana Vasile: Un post care s-a vacantat, la fel, îl transformăm, două

promovări şi unul din angajaţi a absolvit studii superioare. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.III  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume:
20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi

funcţionare  al  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-
Severin.

Doamna invitat Ana Vasile: Urmare a celor două hotărâri.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:
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21.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţelor  de  traseu  pentru  traseele
judeţene  din  Programul  de  transport  public  judeţean  de  persoane  realizat  prin  curse
regulate pentru traseele din judeţul Caraş-Severin, 01.01.2014-30.06.2019, operatorilor
de transport declaraţi câştigători la şedinţele de atribuire electronică din data de 7 iulie
2014 şi 8 august 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Zii, Cristi!
Domnul invitat Bîtea Cristian: Sunt 6 trasee neatribuite anterior: Eftimie Murgu-

Bozovici, Valeapai - Reşiţa, Plugova-Băile Herculane, Ilova-Caransebeş, Slatina Timiş-
Caransebeş şi Armeniş- Caransebeş.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume:
22.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul
Caraş-Severin.

Domnul  invitat  Bîtea  Cristian:  În  urma  solicitărilor,  avem  pentru  transportul
angajaţilor  de  la  Gherteniş  la  Bocşa  şi  pentru  elevi,  de  la  Ilova  -  Slatina  Timiş-
Caransebeş. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Da. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctelor 23, 24, 25 şi 26 ale ordinii de zi şi anume:
23.Informare  cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în  Semestrul I 2014.
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24.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Veliko-Gradiste, în data de 07-08 iulie
2014.

25.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la Simpozionul Internaţional “Banatul – istorie si multiculturalitate” organizat la
Zrenjanin, Serbia, în perioada 11- 13 iulie 2013.

26.Întrebări.Interpelări.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Referitor  la  informări,  dacă

dumneavoastră aveţi anumite opinii? 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Eu aş avea, domnule preşedinte.  
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. După aceea, vreau să spun şi eu ceva,

apropo de vremea în care eram membru în Consiliul Judeţean, cu Mănel. De la masa
asta, doar noi doi mai suntem în viaţă şi contemporani. Te rog.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Da.  Am văzut  că  a  fost  consemnat  în
procesul-verbal şi am şi citit, în schimb n-am primit nici un răspuns la întrebarea pusă în
mod oficial, aici, „Care dintre noi, consilierii judeţeni, nu avem telefoanele ascultate?”.
N-am primit încă un răspuns.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nici unul din noi! Ca să fie foarte simplu.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  N-am primit nici un răspuns. Probabil că

nici unul dintre noi nu avem telefoanele neascultate. 
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: La timpul trecut, o să primeşti răspuns. Mai

bine nu mai întreba!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae:  Acum să intru în subiect. Deci, întrebarea

mea nu a fost un nonsens. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Şi ai dreptate!
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Vreau  să  vă  puneţi  şi  dumneavoastră

următoarele întrebări, pe care mi le pun şi eu. Să încercaţi să vă daţi răspunsuri, pe care
eu personal mi le dau, dar sunt triste. Cum vă explicaţi dumneavoastră, că apare zi de zi
în presă, zi de zi în mass-media, aşa-zişi oameni care fac lucruri rele, de acum 10 ani, de
acum 5 ani? Chiar scrie că respectivul a făcut de acum 5 ani, de acum 7 ani, de acum 8
ani,  de  acum  15  ani,  lucruri  rele.  Întrebarea  este:  caracterul  justiţiei  din  România,
preventiv,  unde este,  care este prevăzut în justiţie? Pe cale de consecinţă,  cine-i mai
vinovat că a greşit, cel care a căzut în păcat sau cel care l-a văzut în păcat şi nu l-a ajutat,
să nu mai păcătuiască? Eu personal nu-mi explic, de ce un om care poate a greşit o dată,
poate, nu ştiu, nici nu spun…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu te referi la noi?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu mă refer la nimeni! Ce să fie? Gândiţi-

vă,  că numărul celor care „ne pândesc”, comparativ cu toate ţările din lume, este cel mai
mare  în  România.  Să  presupun,  că  această  „pândă”,  de-a  lungul  cincinalelor  sau
şeptenalelor, că acum am intrat în Uniunea Europeană şi salariile mari ale oamenilor din
domeniu, aşa se explică? Că trebuie să stea la pândă, 6, 7, 8 sau 10 ani, să greşească un

19



om? De ce nu i-a spus de prima dată, când a sesizat, că a greşit: „Băi, băiatule, ai greşit
puţin. Vezi că nu e bine!” 

Domnul consilier Spânu Ion: Nu e bine.
Domnul  consilier  Ştefănescu Nicolae:  Nu e bine,  domnul… Ce-ar  fi  mai  bine

pentru poporul român? Să-i spună de prima dată: „Băi, ai greşit!” Acum, toată justiţia din
România, zic şi eu, justiţie sau poate nu zic bine, îşi pune marea problemă, cum să se
recupereze ceea ce nu mai poate fi recuperat. Păi cine a fost complice, la un asemenea
eveniment, dacă 11 ani, 12 ani, 13 ani, 15 ani, 7 ani, l-ai lăsat să facă, ce a făcut? Cum să
recupereze? Poate că, toţi vă puneţi această întrebare. Cu siguranţă, vă puneţi această
întrebare! Toţi aveţi răspunsuri la această întrebare. Dar eu mă întreb, din ce în ce mai
des, aşa se construieşte un stat poliţienesc? 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Domnul Ştefănescu are dreptate. Trăim
într-un stat pe care nu ni l-am dorit şi n-am crezut, niciodată, că o să se întâmple ceva de
genul  acesta.  Trebuie  să  recunosc,  că  şi  eu  am un  merit,  în  acest  sens.  Însă,  ca  să
alunecăm în literar, în frumos, apropo de „la pândă”, William Manchester scrie o carte
extraordinară, „Armele lui Krupp”. Termină această carte, vorbind despre ultimul arian,
care cu suliţa în mână, în pădurea hercinică, stătea la pândă…, la pândă. Da!

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Şi acum, să revin la afirmaţia pe care am
făcut-o, nu nemotivat,  cine ar putea să dea în judecată,  justiţia română? Nu cred,  că
oamenii, cei care se ridică în picioare când intră Curtea, când intră juraţii, se pricep mai
bine  în  a  cântării  un  contract  comercial  sau  o  licitaţie,  decât  Consiliul  Naţional  de
Soluţionare a Contestaţiilor, decât A.N.R.M.A.P-ul, decât specialiştii în acestea. Vă spun
cu sinceritate,  apropo de ce spunea colegul meu,  domnul  Spânu, cu drumul.  Drumul
acela,  în realitate, trebuia făcut cu 28 de milioane de euro, ca să iasă drum bun şi nu cu
24! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu 16.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cu 16. Când se fac licitaţii şi e nebunia asta

cu licitaţiile, să ştiţi că proiectantul nu scrie acolo, 2 milioane jumătate de euro, aiurea!
Scrie, că atâta trebuie şi când merg la justiţie, domnul justiţiar, cu care n-am nimic, n-am
definit pe nimeni, zice: „Nu! Acesta se poate face cu 1 milion şi ceva de euro.” Se poate
face, dar se termină după două zile. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  regulă.  La  interogaţiile  acestea  nu
avem răspuns, dar domnul Ştefănescu are dreptate pe fond. Să ştiţi! Şi inclusiv cu statul
poliţienesc şi inclusiv cu faptul că pierdem nişte bani. Banii aceştia existau, nu erau din
bugetul naţional. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Erau de la Uniunea Europeană. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Erau  bani  de  la  Uniunea  Europeană!

Practic pierdem 8 milioane de euro, gratuit. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Să ne ferească Dumnezeu, de momentul în

care, poporul român va dori să dea în judecată, justiţia română!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Încheiem cu asta. Apropo de şedinţele

Consiliului Judeţean, în perioada 1992-1996. Mai ţii minte când am ţinut şedinţa aceea
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până la 12 noaptea? Când, ba îl suspendam, ba nu îl suspendam, pe Ţunea! Ţunea era
inspector general la învăţământ şi există o neclaritate în lege, prin care el nu putea să fie
consilier judeţean. Am ţinut o şedinţă, de la 10 dimineaţa până la 12 noaptea. Eram 39 de
consilieri judeţeni şi la 12 noaptea, am dat un vot şi am fost 12-12. Că plecaseră! Erau
ţărănişti şi liberali mai în vârstă.

Domnul consilier Spânu Ion: Eram şi mai tineri, domnule preşedinte. Rezistam!
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da.  Şi  acum,  noi  suntem liberalii  în

vârstă.  Ce  înseamnă  scurgerea  inexorabilă  a  timpului!  Bun.  Doamnelor  consilieri,
domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru această şedinţă. Ne vedem în septembrie.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                      Darian Ciobanu

FP/FP/ 1 ex.
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